
	  
	  
	  
	  
	  
	  

	  Notulen	  8e	  Algemene	  Ledenvergadering	  	  
	  
	  
Datum:	  	   donderdag	  10	  april	  2014	  	  
Tijd:	   	   20:00	  –	  22:00	  uur	  	  
Locatie:	  	   INoffice,	  Polanerbaan	  13H,	  Woerden	  	  
Aanwezigen:	  	   Rina	  Mulder	  (voorzitter),	  Mikel	  de	  Knegt,	  Frido	  de	  Vries,	  Dinga	  van	  Driel,	  	  

Kyra	  Lancee	  (notulen),Marieke	  Dik,	  Pim	  Moerenhout,	  Linda	  Oskam,	  Sander	  Goethals,	  
Remco	  Faasen,	  Jan	  Slomp,	  Brigitte	  de	  Veld,	  Luc	  van	  Dam	  

Afgemeld:	  	   Gonne-‐Marieke	  Kroon,	  Hetty	  Stegeman,	  Bianca	  Mocking,	  Erik	  Jan	  Hagoort,	  Arie	  
Schüller,	  Linda	  Koers,	  Femke	  Rodenburg,	  Arthur	  Dreissen,	  Alice	  Rosema,	  Jos	  van	  Dam	  

	  
1.	  Opening	  en	  vaststelling	  agenda	  	  
De	  voorzitter	  opent	  de	  vergadering	  om	  20.03	  uur	  en	  heet	  iedereen	  welkom.	  	  
De	  agenda	  wordt	  besproken	  en	  vastgesteld.	  
	  	  
2.	  Notulen	  7e	  Algemene	  Vergadering	  d.d.	  22	  oktober	  2013	  	  
De	  notulen	  van	  de	  vorige	  vergadering	  worden	  besproken	  en	  zonder	  tekstuele	  of	  andere	  op-‐	  of	  
aanmerkingen	  goedgekeurd	  en	  vastgesteld.	  	  
	  
Actiepunten	  uit	  de	  notulen	  van	  22	  oktober	  jl.:	  
Actie	  :	  opzetten	  van	  advertenties	  op	  de	  website	  
Er	  zijn	  2	  advertentie	  mogelijkheden	  op	  de	  website	  gemaakt,	  de	  eerste	  aanbieders	  worden	  hiervoor	  
gezocht.	  
	  
Actie:	  contact	  met	  andere	  zzp-‐verenigingen	  
Er	  is	  contact	  geweest	  met	  omliggende	  gemeenten.	  Hieruit	  blijkt	  dat	  er	  weinig	  animo	  is	  voor	  
samenwerking.	  Het	  platform	  Z	  uit	  Bodengraven/	  Reeuwijk	  	  zit	  op	  dit	  moment	  in	  de	  opstart	  fase,	  maar	  
zou	  eventueel	  in	  de	  toekomst	  contact	  willen	  hebben.	  

	  
3.	  Jaarverslag	  2013	  
Het	  jaarverslag	  wordt	  behandeld	  en	  het	  volgende	  wordt	  besproken.	  	  

 Eind	  2013	  waren	  en	  140	  ZZP’ers	  lid	  van	  Zooom,	  helaas	  is	  dat	  op	  1	  januari	  teruggebracht	  naar	  	  
115	  leden.	  De	  reden	  voor	  deze	  grote	  terugloop	  is	  aan	  verschillende	  oorzaken	  te	  wijten;	  o.a.	  door	  
aanname	  van	  personeel,	  verhuizing,	  tijdgebrek,	  in	  loondienst	  gegaan	  e.d.	  

 Vanuit	  de	  ALV	  wordt	  het	  compliment	  gegeven	  dat	  het	  jaarverslag	  compleet	  en	  overzichtelijk	  is.	  	  
	  
4.	  Financieel	  verslag	  2013	  
Het	  financieel	  jaarverslag	  is	  niet	  bij	  de	  stukken	  verstuurd,	  maar	  wordt	  in	  de	  vergadering	  uitgedeeld.	  
Het	  volgende	  wordt	  besproken:	  
	  

 Leden	  die	  op	  de	  Rabobankdag	  direct	  lid	  werden,	  hadden	  gratis	  lidmaatschap	  tot	  eind	  2013.	  
 De	  kosten	  voor	  de	  borrels	  en	  thema	  avonden	  komen	  lager	  uit,	  	  o.a.	  doordat:	  



	  

-‐ borrels	  buiten	  de	  deur	  goedkoper	  zijn	  dan	  bij	  InOffice.	  (	  buiten	  de	  deur	  wordt	  er	  door	  de	  
leden	  meebetaald)	  	  

-‐ De	  thema	  avond	  van	  Arjan	  van	  Arkel	  geheel	  gesponsord	  is.	  
-‐ De	  ZZP-‐dag	  geheel	  door	  de	  Rabobank	  gesponsord	  is.	  	  

	  
5.	  Verslag	  kascontrole	  commissie	  (Mees	  Westrate	  en	  Luc	  van	  Dam)	  
Op	  21	  maart	  is	  de	  kascommissie	  bij	  de	  penningmeester	  langs	  geweest	  voor	  de	  kascontrole.	  Dit	  is	  
beschreven	  in	  een	  verslag	  wat	  door	  Mees	  Westraten	  tijdens	  de	  ALV	  wordt	  samengevat.	  De	  volgende	  
punten	  zijn	  besproken:	  

 Alle	  controles	  zijn	  uitgevoerd	  en	  alles	  is	  goed	  bevonden.	  Er	  zijn	  geen	  opmerkingen	  op	  de	  stukken	  
en	  de	  jaarrekening.	  

 Complimenten	  aan	  de	  penningmeester	  voor	  een	  overzichtelijk	  en	  duidelijke	  administratie	  
	  

Bij	  de	  vorige	  kascommissiecontrole	  in	  2012	  zijn	  2	  aanbevelingen	  gedaan.	  Hier	  volgt	  de	  
terugkoppeling:	  	  
1) BTW;	  

Het	  onderwerp	  BTW	  is	  in	  de	  vergadering	  van	  22	  oktober	  jl.	  	  besproken	  
2) Bijdrage	  aan	  de	  slag	  om	  Woeden	  

De	  deelnemers	  hebben	  in	  oktober	  een	  eigen	  bijdrage	  betaald	  voor	  het	  sponsor	  bedrag	  voor	  de	  
slag	  om	  Woerden,	  waardoor	  de	  kosten	  voor	  Zooom	  lager	  zijn.	  Ook	  dit	  jaar	  zal	  er	  bekeken	  
worden,	  indien	  Zooom	  weer	  meedoet,	  of	  er	  meebetaald	  zal	  worden	  door	  de	  leden	  van	  Zooom.	  

	  
Tijdens	  de	  ALV	  komt	  de	  vraag	  naar	  voren	  of	  het	  bestuur	  van	  Zooom	  een	  aansprakelijkheid	  
verzekering	  heeft.	  De	  voorzitter	  legt	  uit	  dat	  dit	  voor	  Zooom	  geen	  toegevoegde	  waarde	  heeft	  omdat	  
de	  dekking	  zeer	  gering	  is.	  	  
	  
6.	  Besluit	  tot	  decharge	  van	  Algemene	  Ledenvergadering	  over	  het	  gevoerde	  beleid	  van	  het	  bestuur	  
over	  2013	  
De	  kascommissie	  geeft	  het	  advies	  voor	  goedkeuring	  van	  de	  kascontrole	  en	  om	  decharge	  te	  verlenen	  
over	  het	  gevoerde	  beleid	  van	  2013,	  wat	  door	  de	  ALV	  wordt	  aangenomen.	  
	  
7.	  Benoeming	  nieuwe	  kascontrole	  commissie	  
De	  leden	  van	  de	  kascommissie	  worden	  voor	  2	  jaar	  aangesteld,	  met	  een	  rouleringsysteem	  van	  1	  jaar.	  
Dit	  betekent	  dat	  Luc	  	  van	  Dam	  nog	  1	  jaar	  in	  de	  kascommissie	  	  zal	  blijven,	  maar	  dat	  voor	  Mees	  
Westraten	  een	  opvolger/ster	  gevraagd	  wordt.	  
Tijdens	  de	  vergadering	  stelt	  Jan	  Slomp	  zich	  beschikbaar	  als	  nieuw	  kascommissielid.	  	  
	  
8.	  Bestuursaanstelling	  en	  rooster	  van	  aftreden	  
Sinds	  vorig	  jaar	  is	  het	  bestuur	  op	  zoek	  naar	  enkele	  bestuursleden	  waaronder	  een	  secretaris.	  Vanaf	  
oktober	  2013	  hebben	  Sander	  Goethals	  en	  Jos	  van	  Dam	  meegelopen	  als	  aspirant	  lid.	  Helaas	  hebben	  	  
beiden	  aangegeven	  dat	  zij	  niet	  in	  het	  bestuur	  willen	  om	  moverende	  redenen.	  
Pim	  Moerhout	  is	  bereid	  gevonden	  om	  als	  secretaris	  tot	  het	  bestuur	  toe	  te	  treden;	  de	  ALV	  stemt	  in	  
met	  deze	  voordracht.	  	  
	  
9.	  Voortgang	  commissie	  
	  De	  Voorzitter	  geeft	  uitleg	  van	  de	  diverse	  commissies	  en	  de	  voortgang	  hiervan.	  	  
	  
Belangenbehartiging	  

 Het	  bestuur	  heeft	  overleg	  hierover	  gehad	  en	  heeft	  besloten	  om	  deze	  commissie	  op	  te	  heffen.	  Dit	  
omdat	  er	  te	  weinig	  taken	  aan	  gegeven	  kunnen	  worden	  en	  er	  vanuit	  het	  bestuur	  al	  op	  diverse	  
fronten	  aan	  belangenbehartiging	  wordt	  gewerkt.	  Dit	  is	  met	  beide	  commissieleden	  besproken.	  

 Tijdens	  de	  ALV	  wordt	  bovenstaand	  advies	  aangenomen	  en	  wordt	  de	  commissie	  opgeheven.	  	  



	  

	  
Communicatie	  

 De	  commissie	  is	  op	  volle	  sterkte	  en	  gaat	  goed.	  
 Met	  Annebeth	  Bosman	  is	  er	  een	  communicatieplan	  gemaakt	  wat	  structuur	  geeft	  aan	  de	  
activiteiten.	  Vanuit	  dit	  plan	  zijn	  diverse	  acties	  naar	  voren	  gekomen	  die	  door	  het	  bestuur	  
opgepakt	  zullen	  worden.	  

 De	  persberichten	  worden	  door	  Maaike	  Hoogenboom	  gemaakt	  en	  naar	  de	  diverse	  kranten	  
verzonden.	  Helaas	  worden	  de	  berichten	  soms	  aangepast/ingekort	  voordat	  deze	  geplaatst	  
worden.	  De	  juiste	  versies	  staan	  wel	  vermeld	  op	  de	  website	  van	  Zooom.	  Ook	  blijft	  het	  moeilijk	  om	  
in	  sommige	  kranten	  (bv	  VAR	  –	  Harmelen)	  een	  bericht	  geplaatst	  te	  krijgen.	  

	  
Activiteiten	  	  

 De	  commissie	  geeft	  aan	  veel	  werk	  te	  hebben	  en	  doet	  een	  oproep	  aan	  de	  leden	  voor	  een	  extra	  
commissielid.	  Eventueel	  iemand	  voor	  “kleine	  klussen”	  is	  ook	  van	  harte	  welkom.	  

 Voor	  het	  organiseren	  van	  het	  lustrum	  feest	  worden	  ook	  nog	  extra	  mensen	  gevraagd.	  
 24-‐	  uur	  van	  Woerden	  gaat	  weer	  op	  9	  en	  10	  mei	  van	  start,	  waar	  Zooom	  ook	  weer	  actief	  zal	  zijn	  	  
 Ideeën	  voor	  activiteiten	  zijn	  altijd	  welkom	  en	  kunnen	  zowel	  mondeling	  als	  per	  email	  worden	  
aangeleverd.	  	  
	  

Extra	  evenementen:	  
 Een	  vervolg	  sessie	  op	  de	  thema	  avond	  ‘LinkedIn’	  zal	  apart	  worden	  aangeboden.	  	  

	  
Schorsing	  en	  ontzetting	  	  

 Deze	  commissie	  geeft	  advies	  aan	  het	  bestuur	  indien	  nodig.	  Het	  bestuurslid	  wat	  vermeldt	  staat,	  is	  
alleen	  aanspreekpunt	  voor	  de	  commissie.	  	  

 De	  commissie	  heeft	  2	  nieuwe	  leden	  waarmee	  het	  bestuur	  de	  taken	  nog	  moet	  doorspreken.	  	  
	  

	  
Het	  bestuur	  stelt	  voor	  om	  een	  nieuwe	  commissie	  op	  te	  starten	  voor	  Ledenwerving.	  
Het	  voorstel	  is	  dat	  deze	  commissie	  verschillende	  activiteiten	  bedenkt	  om	  aan	  ledenwerving	  te	  doen.	  
Dit	  kunnen	  acties	  zijn,	  activiteiten	  of	  andere	  zaken	  (flessenpost)	  	  
Het	  bestuur	  zal	  een	  oproep	  doen	  bij	  de	  leden	  of	  iemand	  wil	  zitting	  nemen	  in	  deze	  commissie.	  
Reacties	  kunnen	  naar	  het	  bestuura	  ACTIE	  

Naam	  Commissie	  	   Commissielid	  	   Bestuurslid	  	   Datum	  aantreden	  	   Datum	  einde	  	  
termijn	  	  

Activiteiten	  	   Marieke	  Dik	  
Hetty	  Stegeman	  

Rina	  Mulder	   2013	  
2013	  

01-‐01-‐2016	  
01-‐01-‐2016	  

Belangenbehartiging	  	   Ronald	  de	  Jong	  
Henry	  de	  Groot	  

Linda	  Koers	   2011	  
2012	  

01-‐01-‐2014	  
01-‐01-‐2015	  

Communicatie	  	   Henk	  Jan	  Verlinde	  (website)	  
Ine	  de	  Knoop	  (ontwerp)	  
Maaike	  Hoogenboom	  (tekst)	  

Mikel	  de	  Knegt	   2013	  
2014	  	  
2014	  	  

01-‐01-‐2016	  
01-‐01-‐2017	  	  
01-‐01-‐2017	  	  

Schorsing	  en	  Ontzetting	  	   Arthur	  Dreissen	  	  
Thérèse	  Hoppenbrouwer	  	  
Jolanda	  vd	  Spiegel	  	  

Linda	  Koers	   2014	  	  
2014	  	  
2014	  	  

01-‐01-‐2017	  	  
01-‐01-‐2017	  	  
01-‐01-‐2017	  	  

Kascontrole	  	   Mees	  Weststraten	  
Luc	  van	  Dam	  

Frido	  de	  Vries	   Jaar	  2013	  
Jaar	  2014	  

Jaar	  2014	  	  
Jaar	  2015	  



	  

	  
Het	  bestuur	  	  heeft	  een	  ontmoeting	  gehad	  met	  burgemeester	  Molkenboer.	  Hij	  	  is	  zeer	  enthousiast	  
over	  Zooom	  en	  heeft	  zijn	  medewerking	  toegezegd	  om	  als	  ambassadeur	  op	  te	  treden.	  Tevens	  heeft	  de	  
burgemeester	  aangeven	  dat	  hij	  een	  “Woerden	  Werkt	  dag”	  wil	  organiseren	  om	  de	  grote	  bedrijven	  en	  
de	  ZZP’ers	  met	  elkaar	  te	  koppelen.	  	  
	  
10.	  Bedrijven	  register	  	  
Enkele	  jaren	  geleden	  is	  in	  samenwerking	  met	  het	  Rabodichtbijfonds	  het	  bedrijvenregister	  opgezet	  
om	  zo	  de	  ZZP’ers	  binnen	  Woerden	  meer	  zichtbaar	  te	  maken.	  
Helaas	  werkt	  dit	  bedrijvenregister	  niet	  zoals	  het	  is	  beoogd	  en	  de	  vraag	  is	  dan	  ook	  wat	  Zooom	  hier	  
verder	  mee	  moet.	  De	  vraag	  is	  of	  dit	  behouden	  moet	  blijven,	  opgeheven	  moet	  worden,	  of	  iets	  anders.	  
	  
Het	  bestuur	  heeft	  een	  voorstel	  ontvangen	  van	  Jos	  van	  Dam	  die	  het	  bedrijvenregister	  wil	  aanpassen	  
en	  dit	  wil	  gaan	  inzetten	  voor	  álle	  bedrijven	  van	  Woerden	  en	  niet	  alleen	  voor	  ZZP’ers.	  Dit	  zal	  een	  soort	  
databank	  worden	  waar	  zowel	  bedrijven,	  gemeente	  Woerden	  als	  	  ZZP’ers	  gebruik	  van	  kunnen	  maken.	  	  	  
	  
Er	  volgt	  een	  discussie	  over	  de	  inzet	  van	  het	  bestuur,	  de	  kosten,	  het	  onderhoud	  en	  de	  tijdinvestering.	  	  
Het	  bestuur	  geeft	  aan	  dat	  het	  geen	  tijd	  heeft	  om	  	  aandacht	  aan	  het	  bedrijvenregister	  te	  besteden,	  	  
zeker	  niet	  omdat	  het	  door	  de	  helft	  van	  de	  leden	  niet	  wordt	  ingevuld.	  
	  Vanuit	  de	  ALV	  komt	  de	  vraag	  of	  het	  misschien	  mogelijk	  is	  om	  het	  begrootte	  bedrag	  te	  investeren	  en	  
nog	  een	  jaar	  met	  het	  bedrijvenregister	  door	  te	  gaan.	  Pas	  na	  dit	  jaar	  zal	  dan	  een	  beslissing	  worden	  
genomen.	  	  
	  
Na	  discussie	  wordt	  besloten	  dat	  het	  bestuur	  mandaat	  krijgt	  om	  het	  voorstel	  van	  Jos	  van	  Dam	  uit	  te	  
gaan	  werken.	  In	  het	  najaar	  zal	  hier	  verslag	  van	  worden	  gedaan	  in	  de	  ALV	  ð 	  ACTIE	  
	  
Wel	  wordt	  aangegeven	  dat	  het	  bovenstaande	  in	  overleg	  met	  de	  Rabobank	  moet	  gaan,	  i.v.m.	  de	  
gedane	  investering.	  	  
	  
11.	  Zooom	  in	  project	  
In	  2013	  is	  “Zoom	  in	  project”	  gestart	  waarbij	  2	  samenwerkingsverbanden	  zijn	  aangegaan:	  

 Samenwerking	  bouw	  /	  vastgoed	  	  
 HR	  samenwerking	  	  (	  coöperatie	  wordt	  opgericht	  in	  het	  vakgebied	  HR,	  dat	  zich	  gaat	  richten	  op	  het	  
Groene	  Hart).	  	  

	  
Gevraagd	  wordt	  of	  er	  meer	  samenwerkingsverbanden	  mogelijk	  zijn.	  Vooral	  nu	  in	  deze	  tijden	  is	  het	  
zaak	  om	  de	  krachten	  te	  bundelen	  en	  samen	  te	  werken.	  Eventueel	  zal	  hier	  een	  thema	  avond	  aan	  
besteed	  worden.	  a	  ACTIE	  
	  
13.	  Rondvraag	  en	  w.v.t.t.k.	  	  
	  
De	  24	  uur	  van	  Woerden	  
De	  24	  uur	  van	  Woerden	  zal	  dit	  jaar	  gehouden	  worden	  op	  9	  en	  10	  mei.	  Zooom	  en	  dan	  met	  name	  Linda	  
Oskam	  en	  Sander	  Goethals	  is	  weer	  zeer	  actief	  met	  het	  verzamelen	  van	  gelden	  en	  het	  vinden	  van	  
lopers	  voor	  de	  24	  uur.	  Diverse	  activiteiten	  zijn	  hiervoor	  opgestart	  en	  hebben	  al	  veel	  geld	  opgebracht.	  	  
	  
Dovenschool	  madurai	  
Jolanda	  van	  de	  Spiegel	  heeft	  dit	  opgepakt	  samen	  met	  Anne	  Koos	  Little.	  Er	  zijn	  al	  diverse	  zaken	  door	  
Zooom	  leden	  gerealiseerd	  zoals	  een	  nieuwe	  website,	  een	  promotievideo,	  Engelse	  brieven	  e.d.	  	  
	  
	  
	  



	  

	  
Contributieverhoging	  
Aangegeven	  wordt	  dat	  per	  1	  januari	  2015	  de	  contributie	  verhoogd	  zal	  worden,	  zoals	  in	  de	  ALV	  van	  
oktober	  2014	  vastgesteld.	  
	  
Algemeen	  

 Brigitte	  de	  Veld	  meldt	  zich	  aan	  om	  mee	  te	  helpen	  met	  het	  lustrum	  feest	  
 Sander	  Goethals	  complimenteert	  het	  bestuur	  met	  alle	  gehaalde	  doelen	  in	  2013	  

	  
13.	  Sluiting	  
De	  voorzitter	  sluit	  de	  vergadering	  om	  21.27	  uur	  en	  bedankt	  de	  aanwezigen	  voor	  hun	  komst.	  
	  
	  
	  	  


